
 
 

1 
 

 

Protokoll 
Regionstyremøte nr. 13 20-23 

 

Regionstyremøte mandag 30. august 2021 på Teams 

Regionstyret:  Frank H. Bjørndal                    Styreleder 

Hilde Daae Johannessen       Nestleder 

Mette Davidsen                      Styremedlem 

Bjarte S. Epland                      Styremedlem 

Ann-Elin Leftwich                   Styremedlem 

Harold Sletten                          Styremedlem 

 

 

 

Fra adm:  Trine Skarstein Dalland          Daglig Leder 

 

Forfall:   Kaia Eide Fjellestad                Styremedlem 

Ainor Naustdal                        Styremedlem (ansatte representant) 

 

 

Sakliste: 

Sak 74/20-23  Godkjenning av protokoll 

Sak 75/20-23   Informasjon fra daglig leder 

Sak 76/20-23   Økonomi 

Sak 77/20-23   Refusjon av siste del av påmeldingsavgift for barne- og ungdomsserien 

sesong 20/21  

SAK 78/20-23   Styrets ringerunde til regionens klubber  

Sak 79/20-23  Politiske møter 

Sak 80/20-23  Rapporter og referat 

 

 

Habilitetsgjennomgang: Styret tok en gjennomgang av egen habilitet opp mot de ulike sakene. Ingen 

habilitetskonflikt avdekket.    
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SAK 74/20-23  Godkjenning av protokoll 
   Protokoll er distribuert på Teams. Merknader til protokoll er tatt til følge og  

   den er lagt ut på nett. 

   Vedtak sak 74/20-23 

 

  

 

SAK 75/20-23  Informasjon fra daglig leder  

   Daglig leder ga en rapport om hva som har skjedd siden forrige 

   styremøte.   

   Kort oppdatert informasjon om status påmelding til sesong 2021-2022 

Lagspåmelding: Pr. 27. august er 1078 lag påmeldt (inkludert nasjonale 

serier). Stabil påmelding i forhold til tidligere år m.h.t både påmeldinger og 

trekninger. Vi har per 27.08 mottatt 48 trekkinger.  

Dommerpåmelding: Pr. 27. august er det 496 aktivitet dommere påmeldt. 

(klubb skaffer dommer i 11 årsklassen og forfallsklassene = 546). Det er en 

del frafall blant «lovende» dommere som har dømt klassen 14-16 år og 

lavere divisjoner.  

Klubber / soner / geografiske områder hvor det mangler dommere utfordres 

på dommerarbeid av administrasjonen som konsekvens av 

dommerpåmeldingen. Prosessen er i gang i Nordhordland.  

Totale antall barnekampledere er tilfredsstillende. Historisk ingen 

utfordringer med å få utdannet nye. 

Informasjon om status for aktivitet sesong 2021-2022  

Barnehåndball 

• Intersport 4 håndball - 7 runder første i september (ekstra runde 1-3). 

• 5’er og 6’er håndball - Ekstra runde for 5’er håndball - med oppstart 

september. Egen runde for 12 åringene (nov: 1-3 / des: 4-8) 

• Møte: Overgang fra barne- til ungdomshåndball – 13 årsmøte. Planlagte 

digitale møter: 7. og 9. September samt 4. og 6. oktober. 

• Webinarer: 

Oktober: Hvordan planlegge gøye og utviklende treningsøkter I 

barnehåndballen. Ekstern foredragsholder: (jobber m/ Bjarte Myrhol) 

30 november: Hvordan legge til rette for ALLE barna på treningen, også 

de som utfordrer deg mest? Foredragsholder: Geir Bangstad 

Styret godkjenner Protokoll fra styremøte nr. 13 20-23.   
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Barnehåndball seminar i Region Vest - vår 2022: 

med Thorir (ball og ballbaneorientert forsvar) og Marit Breivik (Hvordan være 

trener for HELE laget når det er store sprik i ferdighetene hos utøverne?). 

 

Ungdom og Senior: 

• Sesongstart – Første regionale kamp spilles 29.08.  

Majoriteten starter opp 18-19.september.   

• RM/FM - 23-24 april i Åsane Arena.  

• 3.divisjonsavslutningen 02.04 (evt. 09.04) 

• Delingen i J13 B til jul. Ellers normal serie.   

• Beach RM 9-12 juni 

• Temaserie for 13 åringer (samarbeid mellom Kampservice og 

utviklingsavdelingen) 

 

 

Spillerutvikling: 

• Gikk igjennom spillerutviklingstrappen, planlegger for vanlig sesong. 

• SPU målvakt blir endret til påmelding til hver økt  

• Blir lagt ut katalog med spilltilbudet i sin helhet på nett 

 

Utdanning: 

• Presenterte trenerutdanning og dommerutdanning 

• Blir lagt ut en oversikt over kurstilbudet på nett 

 

Skoletiltak: 

• Kast ballen fra uke 37-39 - 83 skoler med. 

o Møte med skolene 1. og 2. september. 

o Møte med klubb uke 36 

• Lerøy – Alt klart for å komme i gang 

o Avventer pga mye smitte rundt om på skoler. 

o 7 spillere fra Elitelagene; Bergen, Tertnes og Fana. 

 

Klubbseminar: Arrangere 2 i høst. Målet er å motivere og inspirere: 

• Bygge klubb  

• Frivilligheten tilbake 

• Trenere tilbake  

• Motivasjonsseminar  

• Høyt fokus på det sosiale og delingskultur.  

 

Sogn og Fjordane,  

Scandic Sunnfjord, lørdag 13.november. 

Lørdag formiddag møterom fra 11- 16:30  

Middag Scandic Sunnfjord kl. 19:00.   
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Hordaland 

Bergen Scandic City, lørdag 23.oktober 

Lørdag formiddag møterom fra 11- 16:30  

Middag kl. 19:00.  

 

     Avkastmøter i sesong 2021-2022  

     AVKAST ulike møter     

• AVKAST topphåndball – Oslo 26 aug 

• Klubbledere: 14 september – Digitalt 

• Dommere – samlinger fysisk 28 aug Førde og 11 sept Bergen 

• TH- trenerne – dato kommer 

• Barnehåndball 7. og 9. September samt 4. og 6. oktober. 

 

Krisepakke 4 – søknad om stimuleringsmidler og tilskudd: 

• KP 4 har RV søkte for 8 arrangement, et totalt søknadsbeløp på kr. 2 188 

400 kroner. Beregnet tilskudd utgjorde kr. 1 322 478 kroner. Mottatt 

tilskudd etter fradrag for moms er kr. 1 177 855 kroner. 

 

       Regionalt veteran NM: 

• Inviteres i de offisielle klassene for Veteran-NM, klasser kan bli slått 

sammen ved behov. 

• Spilledag lørdag 30. oktober, v/stor påmelding vil fredag 29. oktober bli 

benyttet. 

 

   Vedtak sak 75/20-23 

  

   

 

 

 

SAK 76/20-23              Økonomi  

Daglig leder gikk igjennom regnskapet for Q2 2021. Videre ble det foretatt en 

gjennomgang av regionens fordringsliste p.r. 20.08.21.  

 

Innspill i diskusjonen: 

Styret ønsker at budsjett og Veteran NM ikke er en del av det ordinære 

regnskapet for regionen. Veteran NM bør føres som et prosjektregnskap ved 

siden av ordinært regnskap. Styreleder fikk i oppdrag å ta dette videre med 

Generalsekretæren.   

  

Orientering tatt til etterretning. 

Styret påpeker viktigheten av å kommunisere godt ut til klubbene all 

aktivitet, kurs og tiltak som i iverksettes fra regionen. Viktig for at 

klubbene kan planlegge og at informasjon kommer ut i god tid.  
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Vedtak sak 76/20-23 

   

SAK 77/20-23  Refusjon av siste del av påmeldingsavgift for barne- og 
ungdomsserien sesong 20/21  

Styret ba administrasjonen i styremøte nr. 9 om å utarbeide et grunnlag for å 
vurdere en eventuellrefusjon av deler av påmeldingsavgiften i barne- og  
ungdomshandballen for høstsesongen 2020. Dette på bakgrunn av utbetalte  
midler i krisepakke 3. 

Det ble videre søkt om 25% av påmeldingsavgiften for siste del av barne- og 
ungdomsserien sesong 20/21. Det ble innvilget i krisepakke 4 for barne- og 
ungdomsserien. Søknadsbeløpet (100%) 904 960 og kompensasjonsbeløpet 
(70%) 633 472,-. Beløpet blir inntektsført og blir kostnadsført i 2021. Beløpet 
som skal tilbakebetales til klubbene er ca. 904 960,-.  

Administrasjonen utarbeidet to ulike forslag for refusjon av siste del av 
påmeldingsavgiften i barne- og ungdomsserien for sesongen 2020/2021. 
Dette på bakgrunn av mottatt støtte i Krisepakke 4 for 25% av 
påmeldingsavgiften for perioden 01.01.-30.04 2021. Intensjonen i begge 
forslagene er at mottatt beløp utbetales i sin helhet til klubbene. 

Administrasjonen foreslår å fordele søknadsbeløpet til klubbene på 25% av 
innbetalt beløp av påmeldingsavgiften på alle påmeldte (og etter påmeldte) 
lag i barne- og ungdomsserien i sesongen 2020/2021. I sesongen 2020/2021 
var det påmeldt 1030 lag (betalt påmelding).  

Vedtak sak 77/20-23 

 

 

 

 

SAK 78/20-23              Styrets ringerunde til regionens klubber  
Styret har tidligere bestemt å ta en ringerunde til regionenes klubber før 
oppstart sesong 2021 – 2022. Det var i forkant av møte satt opp et forslag til 
fordeling av regionens klubber. Styret drøftet målsetting for ringerunden 
samt spørsmål som skal være felles for samtalen med den enkelte klubb.
     

Styret godkjente regnskapet for Q2 2021 og den økonomiske 

oversikten som ble lagt frem for Intersport Cup.   

Styret tok fordringslisten til etterretning. 

 

Styret vedtok å fordele søknadsbeløpet til klubbene, slik at det 

utbetales 25% av innbetalt beløp av påmeldingsavgiften for alle 

påmeldte (og etteranmeldte) lag i barne- og ungdomsserien i sesongen 

2020/2021.  
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Vedtak sak 78/20-23 

 

 

 

SAK 79/20-23             Politiske møter 

Styreleder orienterte fra møte i Forbundsrådet 12. august og om Status OU – 

arbeid (NHF`s organisasjonsutviklingsarbeid) 

 

FR-møte 12 august – lisensfondet: 

I år som i fjor setter Norges Håndballforbund (NHF) av 5,25 millioner kroner i 

et «lisensfond». Alle lisensberettigede spillere som opplever økonomien som 

en barriere mot å drive håndball, kan søke om støtte via en egen 

søknadsportal. Økonomisk støtte til enkeltspillere. Spillere som opplever 

økonomi som barriere, kan nå søke NHF om støtte til dekning av lisensen. Det 

er den enkelte klubb som søker på vegne av spilleren, og som dermed også 

står ansvarlig for søknaden.   

  

Status OU – arbeid (NHF`s organisasjonsutviklingsarbeid) 

Det vises til vedtak i sak 7.4.6 på Håndballtinget i 2019 der Håndballtinget ba 

det nye Forbundsstyret om å fortsette prosessen knyttet til 

organisasjonsutvikling og effektivisering av norsk håndball 

Forbundsstyret fastsatt et mandat og oppnevnt en arbeidsgruppe som skal 

drive arbeidet. Arbeidsgruppen skal blant annet bygge sitt arbeid på tidligere 

gjennomførte organisasjonstiltak i perioden siden Håndballtinget i 2015, der 

rapporten fra det forrige organisasjonsutviklingsarbeidet, Gi gass, ble lagt 

fram.  Sentralt i arbeidet er gjennomføring av en innsiktsundersøkelse hvor 

arbeidsgruppen søker innsikt i to forhold; 

• Virkelighetsbeskrivelse - hvordan vi ser på erfaringer, situasjonen her og 

nå, samt framtidsutsiktene for norsk håndball. 

• Forbedringsområdene kan omfatte alt fra hvordan klubbene kan styrkes, 

til tilbudene som gis, til hvordan NHF ledes og styres. Dette må baseres 

på innspill fra grasrota og fra hele organisasjonen.  

Undersøkelsen er anonym, og man behøver kun å oppgi hvilket 

organisasjonsledd man tilhører til først i undersøkelsen. 

Alle politikere sentralt og regionalt, 110 klubber fordelt på regionene og et 

utvalg av ansatte får tilsendt undersøkelsen.  

Styret ble enige om følgende: 

Målsetting om å få status og tilbakemeldinger fra den enkelte klubb 

gjennom dialog med kontaktpersonene i klubbene i region Vest. 

Ringerunden skal gjennomføres innen 30. september. 
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Vedtak sak 79/20-23 

         

SAK 80/20-23             Rapporter og referater 

• Informasjon om dommergebyr og bonusutbetaling for sesong 2020-2021. 

• Ledermøte NHF - Regionene inviteres til å melde saker til drøfting eller 

behandling.  

• Ny tid for et fysisk styremøte.   

Forslag: legge til ekstra møtedag i tilknytning til NHF sitt ledermøte 2. og 

3. oktober. 

 

 

Vedtak sak 80/20-23  

     

 

Orientering tatt til etterretning. 

Styrt tok informasjonen om dommergebyr/bonus til etterretning. 

Styrets innspill til saker til ledermøte: 

• Status nytt utdanningsløpet i NHF, Trenere og Dommere. Hvordan tar 
en med seg erfaringene med større bruk av digitale løsninger når det 
gjelder tilrettelegging og mere fleksibel undervisning for kandidatene? 

• Status anlegg herunder status Nasjonalanlegg. 

• Klubbhuset, ut i klubb. Erfaringene etter at prosjektet ble tatt ut i drift. 
Hvordan jobber NHF konkret med å styrke tilbudet til klubbene? 
Hvilke positive erfaringer har en fra tiden med pandemi som en kan 
bygge videre på?   

• Aktivitet, hva gjør NHF samlet sett for å sikre at vi som særforbund 
fortsetter den positive trenden med økt medlemsmasse etter 
pandemien og inn i sesongen 21/22.  

 
Neste fysisk møte for styret, legges i tilknytning til NHF sitt ledermøte 2. og 

3. oktober. Dato for styremøte blir 1. og 2. oktober.  


